

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS TO BE RENDERED IN LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 2005-02-21. THE SUPREME COURT OF CANADA ANNOUNCED TODAY THAT JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL WILL BE DELIVERED AT 9:45 A.M. ON THURSDAY, FEBRUARY 24, 2005. THIS LIST IS SUBJECT TO CHANGE.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 2005-02-21. LA COUR SUPRÊME DU CANADA ANNONCE QUE JUGEMENT SERA RENDU DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES LE JEUDI 24 FÉVRIER 2005, À 9 H 45. CETTE LISTE EST SUJETTE À MODIFICATIONS. SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

-
1. *Crestwood Lake Limited, et al. v. Robert Pizzey, et al.* (Ont.) (30576)
 2. *Luc Fournier v. The Attorney General of Canada, et al.* (F.C.) (30636)
 3. *The College of Physicians and Surgeons of British Columbia v. Victoria McClelland, et al.* (B.C.) (30595)
 4. *Halifax Employers Association v. Halifax Longshoremen's Association, ILA Local 269* (N.S.) (30589)
 5. *S.B., et al. c. Marie Maynard, personne autorisée par le Directeur de la protection de la jeunesse des Centres jeunesse de la Mauricie et du Centre du Québec, et al.* (Qc) (30558)
-